

經典劇目原創作品,趣學語文學活劇場

Captivating classics to modern theatre

「從文本到舞臺®」於 2009 年推出,先後成為賽馬會前瞻劇場教育計劃及語常會英語大聯盟節目之一,是香港最悠久並接觸近 11 萬觀衆的劇場教育計劃。本計劃為本地中學生度身訂造英文戲劇學習與體驗,把經典劇目重現舞台,提供到校工作坊,培育本地中學生對經典文學及藝術賞析的興趣。

"From Page to Stage[®]" Programme is a comprehensive Learning & Participation theatre education platform in English. Presented since 2009, previously sponsored by The Hong Kong Jockey Club Charities Trust and SCOLAR, this is probably the longest-running theatre-in-education programme in the city that has reached nearly 110,000 audience members. Tailor-made for local secondary school students, the programme is a fresh and unique educational adventure. Through high quality drama performances and in-school workshops, we aim to nurture students' interest in classic literature and appreciation of the arts.



獵金追兇 Killer Thriller

導演及劇本 黃清霞博士 Director & Playwright Dr Vicki Oo

演出 專業劇場演員
Performers Professional English-speaking cast

節目長約1.5小時

英語演出,雙語字幕 In English with bilingual surtitles

《獵金追兇》講述可以引起全球傷亡和經濟重創的生化 攻擊脅迫全球市民。 主角 Alex 與助手矮仔受雇要取得 -椿生化武器交易內幕情報,阻止一個胡作非為的組織 出售致命武器給高價買家。他們能否殲滅惡勢力?抑或 會被滅口呢?一旦任務失敗,將觸發生化大爆炸,摧毀 全世界。劇情峰迴路轉,緊張逗笑,拍案叫好。

Killer Thriller focuses on the world's fear of an international biological attack caused by a living organism that could cause death and economic disruption. Alex, aided by his friend, the Dwarf, sets out to stop an unscrupulous organisation from selling this deadly biological weapon to the highest bidder. Will they be able to fight against these evil forces? Or will they be destroyed by them? If they fail, the world will be devastated by a biological explosion that has never happened before. A roller coaster of thrills, spills and laughs.

20/2-1/3/2023

10:30am & 2:30pm

上環文娛中心劇院 Sheung Wan Civic Centre Theatre



Check out our blended & total theatre learning offers



演前網上學習資源

Pre-show online learning materials

集合戲劇及趣味遊戲等元素, 活學英語

Incorporate interactive approaches for English language learning



劇場演出及演後活動

Live performance with post-show activities

20/2-1/3/2023

\$100 師生同價 Teacher & Student

訂購80張門票或以上之學校, 即可安排一節免費演前到校工作坊 (名額有限)

Schools with booking of 80 tickets or more will be entitled to one free in-school pre-show workshop (Quota applies)



影像版到校放映及工作坊

In-school video screening plus workshop

> 2023年6至8月 Jun-Aug 2023

個別安排 Bespoke arrangement

學習領域 Key Learning Areas

英國語文;藝術;個人、社會及人文教育

English Langauge; Arts;

Personal, Social & Humanities Education

對象 Target

中一至中六學生

S1-S6 students

報名及查詢 Booking & Enquiries

2520 1716

ally@aftec.hk

計劃詳情 Programme detai**l**s

